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Na osnovu clana 187 i 188 Poslovnika Skupstine Crne
Gore, ministru rada i socijalnog staranja, g-dinu Kemalu
Purisicu, postavljam sljedece,

POSLANICKO PITANJE:

Uzevsi u obzir sve dinamicnije aktivnosti na pojju socijalnog
stanovanja, interesuje me da li postoje planovi da taj proces
na Cetlnju bude nastavljen i tokom narednog perloda?.

Obrazlozenje:

imajuci u vidu okolnosti, lokaina uprava I drzavne institucije,
u partnerstvu sa sindikatima, tokom protekiih godina
preduzele su brojne mjere kako bi gradjani Cetlnja sa
nerijesenim stambenim pitanjem rijeslli taj problem. U tom
smislu, 2011. godine useljena je zgrada solidarnosti,, a
nakon toga i stambene zgrade za zaposlene u prosvjeti i
penzionere. Takodje, znam da u naselju Donje polje uskoro
poclnje gradnja stambenih zgrada za socijaino ugrozeno
stanovnistvo i za zaposlene u kulturi, u kojima ce bit! gotovo
100 novih stambenih jedinica.

Vjerujem kako nema potrebe da detaljnije obrazlazem u
kojoj su mjeri upravo rjesavanja stambenog pitanja od
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znacaja za nas zajednicki cilj - da sprijecimo daiji odiiv
tanovnistva. I stoga, sve sto je uradjeno, odnosno sto
krece u sadasnjem vremenu, vidim kao dobar rezultat - jer
su u pitanju stotine stanova za gradjane Cetinja, mediu
kojima je vecina vec useljena.

Ipak, kako govorimo o problemu koji je aktuelan u svakom
vremenu. interesuje me da li postoje daIji planovi u vezi sa
projektima iz oblasti stanovanja, a pod tim podrazumijevam
tekucu I sljedecu godinu.

Molim za odgovor i u pisanoj formi.

POSLAN


